

Title (en)  
Burglary-preventing door.

Title (de)  
Einbruchhemmende Tür.

Title (fr)  
Porte anti-effraction.

Publication  
**EP 0637674 A1 19950208 (FR)**

Application  
**EP 94110724 A 19940711**

Priority  
LU 88391 A 19930805

Abstract (en)

This is a burglary-preventing door designed to resist a burglary (attack) on the hinge side. The edge (50) of the door leaf (16) is extended, at least at the level of the locking device, by a metal strip (35) which projects with respect to the door leaf (16). This metal strip (35) penetrates, when the door is closed, into a slot (38) made in the thickness of the jamb lining (trim) (14), more precisely in the extension of the joint (34) between the jamb lining (14) and the edge (50). This is also a burglary-preventing door designed to resist a burglary on the hinge side. In the latter, the slot is arranged in the door leaf and the jamb lining is equipped with a planar metal strip which projects. <IMAGE>

Abstract (fr)

On présente une porte anti-effraction conçue pour résister à une effraction à partir de la face charnières. Le chant (50) du vantail (16) est prolongé, au moins au niveau du dispositif de verrouillage, par une bande métallique (35) qui est en saillie par rapport au vantail (16). Cette bande métallique (35) pénètre, lors de la fermeture de la porte, dans une fente (38) agencée dans l'épaisseur du chambranle (14), plus exactement dans prolongement du joint (34) entre chambranle (14) et le chant (50). On présente aussi une porte anti-effraction conçue pour résister à une effraction à partir de la face charnières. Dans cette dernière la fente est agencée dans le vantail et le chambranle est muni d'une bande métallique plane qui dépasse en saillie. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 5/11**

IPC 8 full level  
**E06B 5/11** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 5/113** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0463704 A1 19920102 - STINOIL HANDEL EN TANKOPSLAGMA [NL]
- [X] DE 8701180 U1 19870430
- [X] DE 9202349 U1 19920423
- [A] FR 2669076 A1 19920515 - NEVRAUMONT JEAN PIERRE [FR], et al
- [A] FR 2391342 A1 19781215 - BONPUNT JACQUES [FR]

Cited by

EP1604340A4; GB2531390A; EP2754837A1; EP1265203A3; CN114016857A; GB2299823A; GB2299823B; GB2334740A; GB2299121A; GB2299121B; US9004546B2; US7975433B2; US8171866B2; WO2007033428A1

Designated contracting state (EPC)  
BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0637674 A1 19950208; EP 0637674 B1 19980401**; DE 69409307 D1 19980507; DE 69409307 T2 19980917; LU 88391 A1 19950301

DOCDB simple family (application)  
**EP 94110724 A 19940711**; DE 69409307 T 19940711; LU 88391 A 19930805